
Zápis č. 9/2016 ze  schůze sportovní komise 

Dne: 5.4.2016 v 18.00 hodin 

 

Přítomni: 

předseda:  JUDr. Josef Moravec 

členové :  Pavel Zaujec 

                Tomáš Sazima  

  Radek Hemelík 

  Luděk Černý  

 

Hosté:  Ing. Petr Provazník (starosta  Sokola a člen komise pro sokolovnu)  

 Paní Tesárková (ČASPV) 

 

Schůzi zahájil  její  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  

 

a) Projednání zápisů z jednání kontrolního výboru 

b) Pracovní poměr  správce 

c) Zahájení provozu antukového hřiště 

d) Hry seniorů 

 

 

 

ad a) Projednání zápisů z jednání kontrolního výboru 

 

V návaznosti na předchozí  projednání podnětu kontrolního výboru ohledně  změny názvů 

jednotlivých oddílů TJ Lokomotiva Borohrádek byla tato otázka opětovně členy sportovní komise 

probírána a  diskutována. Předseda oddílu kopané pan Tomáš Sazima po té prezentoval stanovisko 

fotbalového oddílu  možného osamostatnění se jako spolku v rámci TJ Lokomotiva. Přednesl  

ekonomické a administrativní argumenty  (nárust  členů oddílu)    a další. Se zástupkyní oddílu 

ČASPV paní Tesárkovou byl projednána možnost založení samostatného spolku, případně přechod 

pod  jiný subjekt (např. Sokol). Paní Tesárková přislíbila tuto otázku pojednat na schůzi svého oddílu. 

 

 

ad b) Pracovní poměr správce 

 

Sportovní komise  byla seznámena s tím,  že se stávajícím správcem sportovišť  panem M. Udržalem 

byl uzavřen pracovní poměr na dobu určitou, když  konec nastane v průběhu měsíce května.   

Sportovní komise zrekapitulovala dosavadní činnost správce, když v jeho činnosti neshledala 

žádných negativních skutečností, ba spíše naopak hodnotí jeho pracovní nasazení velmi kladně. 

Sportovní komise doporučuje zaměstnavateli pokračovat v pracovním poměru s panem Udržalem 

s tím, že s ohledem na dosavadní pozitivní  roční zkušenost  navrhuje uzavření pracovního poměru 

na dobu neurčitou. Ing. Provazník byl pověřen přezkumem využitím pracovní doby správce v zimních 

a letních pracovních s tím, aby využití pracovní doby a rozsah byl v souladu s pracovněprávními 

předpisy. V tomto směru Ing. Provazník vstoupí v jednání s tajemníkem panem Cablkem.    

 

 

 

 

 

 

 

 



ad c) Zahájení provozu antukového hřiště  

      

Pan Pavel Zaujec seznámil přítomné s plánovaným zahájením letního provozu antukových hřišť. 

Prvotní  práce již byly provedeny  (odvoz plachty a zátěžových trubek). Nyní se připravuje brigáda 

jednotlivých oddílů na nezbytné rekonstrukční práce antukových hřišť. Sportovní komise žádá 

městský úřad o zakoupení  jedné palety antuky u dodavatele CIVAS s.r.o. Kostelec nad Orlicí , aby 

mohly být pravidelné jarní udržovací práce na kurtech zahájeny.  

Sportovní komise dále žádá Ing. Machka (správce  městského webu), aby pro novou sezónu  

zprovoznil webové stránky antukových  kurtů a rezervační systém. Zahájení sezóny se podle vývoje 

počasí předpokládá na přelomu duben/květen 2016  

        

 

ad d) Hry seniorů 

 

Ing. Provazník na příštím jednání komise seznámí členy s aktuálním vývojem ohledně pořádání 

sportovních her seniorů (schválení dotace KÚ HK apod.)  

 

 

 

 Zapsal: 

 

________________________________________ 

JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


